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 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 31  

Information från förvaltningen  

Stadsdelsdirektör Per Kjellander informerade. 

 

Akutsjukhus till Älvsjö 

Stockholms läns landsting planerar för att bygga ytterligare ett 

akutsjukhus i regionen och av tre tänkbara platser är Älvsjö 

fortfarande ett alternativ som ligger bra till i utredningarna. Beslut 

förväntas tas i landstingsfullmäktige i februari. 

 

Trygghet i stadsdelen 

Det har funnits problem med våldsbrott i stadsdelen en tid och polisen 

har vidtagit riktade insatser, vilket gett effekt så att situationen nu 

förbättrats, arbetet fortsätter dock. 

 

Flyktingsituationen 

Kämpetorpsskolan har en tid upplåtits åt asylsökande, men 

verksamheten ska nu avvecklas. Förvaltningen har ett fortsatt 

ansträngt läge för att hantera det stora inflödet av ensamkommande 

flyktingbarn. Nyrekryteringar har gjorts på förvaltningen för att klara 

situationen. 


